
JEGYZİKÖNYV 
a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térség i Fejlesztési Tanács 

2013. március 7. 8:00 órai kezdettel megtartott ülé sérıl 
 
Az ülés helye: Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat hivatalos helyisége 

(2800 Tatabánya, Fı tér 4. Dobroszláv terem) 
 
Jelen vannak:   
Tagok 
L. Simon László  elnök 
Popovics György  alelnök 
Takács Károly   tag 
Tóth Erika   tag 
Törı Gábor    tag 
 
Meghívottak 
dr. Molnár Krisztián  munkaszervezet vezetıje, 
 
L. Simon László: 
Üdvözölte a megjelenteket, valamint köszönetet mondott a vendéglátó Komárom-
Esztergom Megyei Önkormányzatnak a meghívásért. 
Új tagként külön köszöntötte Törı Gábort, a Fejér Megyei Közgyőlés elnökét, aki 
tisztségénél fogva lett tagja a Tanácsnak. Megállapította, hogy mind az öt tag megjelent, 
vagyis az ülés határozatképes. 
 
Törı Gábor: 
Köszönetet mondott azért, hogy lehetısége nyílik a Tanács tagjaként a Fejér megyei 
érdekek képviseletére. Egyúttal kifejezte azon szándékát, szeretné, hogy a Tanács 
munkájában Komárom-Esztergom megye fejlesztési elképzelései is prioritást kapjanak. 
 
L. Simon László: 
Ismertette a meghívóban is szereplı napirendet, illetve további napirendi pontként javasolja 
megtárgyalni a Tanács közbeszerzési szabályzatát és 2013. évi közbeszerzési tervét, 
amelyek elıterjesztési anyagait szintén elızetesen megküldték. Ezt követıen szavazásra 
tette fel az így kibıvített napirend elfogadását. A jelenlévık egyhangúlag, 5-0-0 arányban 
elfogadták a napirendet.  
 
 
1.) Javaslat a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
2012. évi költségvetésének módosítására 
 
dr. Molnár Krisztián: 
Röviden ismertette az elıterjesztés lényegét, amely két módosítási tételt tartalmaz: 

− A Nemzeti Fejlesztési Minisztériumtól kapott és a Tanács számlájára megérkezett 
150 millió Forint összegő támogatást a bevételi és annak felhasználását a kiadási 
oldalon kell szerepeltetni. 

− A kerékpárút kapcsán kifizetett engedélyezési tervi készítésének költségeinek 
szerepeltetése 

 
L. Simon László: 
Rövid összefoglaló ismeretében, kérdés, hozzászólás nem lévén, javasolta az elıterjesztés 
elfogadását, amit a tagok egyhangúlag, 5-0-0 arányban elfogadtak. 
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Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
1/2013. (III.7.) számú határozata 

 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térség i Fejlesztési Tanács 

2012. évi költségvetésének módosításáról  
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény alapján a Velencei-tó és Térsége, Váli-
völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2012. évi költségvetését, annak 3.305 ezer 
forintos bevételi-kiadási fıösszegének megemelése mellett, az 1. számú mellékletben 
rögzített részletezés szerint módosítja.  
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2012. évi 
költségvetésének elıirányzat felhasználási ütemtervét a 2. sz. melléklet tartalmazza. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanácsnak többéves 
pénzügyi kihatással járó döntése nincs, közvetett támogatás nyújtását a tanács nem tervezi. 
 
Határid ı: folyamatos 
 
Felelıs:  L. Simon László 
              a tanács elnöke 
 
 
2.) Javaslat a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
2013. évi költségvetési koncepciójára 
 
dr. Molnár Krisztián: 
A 2013. évi költségvetési koncepciót az államháztartási törvény értelmében a tanács elnöke 
november 30-áig nyújtja be, egyúttal tájékoztatást ad a tanács gazdálkodásának 
háromnegyedéves helyzetérıl. Az elfogadásra jogszabály nem ír elı határidıt, az most a 
2013. évi költségvetés elfogadása elıtt válik aktuálissá. A tanács mőködéséhez szükséges 
kötelezettségek tervezésén túl kiemelt hangsúllyal bír a tervezett kerékpárút megvalósítása.  
 
Egyúttal tájékoztatta a tanács tagjait, hogy az államháztartási törvény módosítása 
értelmében a 2014. évi költségvetési koncepciót már április 30-áig be kell nyújtani, ezért 
erre vonatkozó elıterjesztés fog majd szerepelni a tanács következı ülésén. Ezzel 
egyidejőleg a 2012. évi költségvetési beszámoló is tárgyalható lesz.  
 
L. Simon László: 
Rövid összefoglaló ismeretében, kérdés, hozzászólás nem lévén, javasolta az elıterjesztés 
elfogadását, amit a tagok egyhangúlag, 5-0-0 arányban elfogadtak. 
 

Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
2/2013. (III.7.) számú határozata 

 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térség i Fejlesztési Tanács 

2013. évi költségvetési koncepciójáról  
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács megtárgyalta a a 
Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2012. évi 
költségvetésének háromnegyed éves teljesítésérıl, valamint javaslat a 2013. évi 
költségvetési koncepcióról szóló elıterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
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A Tanács a VVVTFT költségvetésének háromnegyed éves tájékoztatóját tudomásul veszi. 
 
A VVVTFT 2013. évi költségvetése összeállításánál az államháztartás mőködési rendjébıl 
adódó sajátos elszámolási kötelezettség fedezetének betervezése mellett kiemelt hangsúlyt 
kap a Velencei-tó körüli kerékpárút és kerékpáros turisztikai szolgáltatások fejlesztése, az 
ezzel kapcsolatos támogatások ésszerő felhasználása, a végrehajtáshoz szükséges 
kötelezettségvállalások fedezetének biztosítása. 
 
Határid ı: folyamatos 
 
Felelıs:  L. Simon László 
              a tanács elnöke 
 
 
3.) Javaslat a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
2013. évi költségvetésére 
 
dr. Molnár Krisztián: 
A költségvetés 439.145 ezer forintos fıösszege a bevételi oldalon tartalmaz 150.654 ezer 
forint elızı évi pénzmaradványt (150 millió NFM támogatás, 654 ezer megörökölt 
pénzkészlet maradványa), valamint a KDOP-s pályázaton elnyert 288.491 ezer forintos 
támogatást.  
 
A kiadási oldalon 654 ezer forintot a tanács dologi kiadásaira, a két felhalmozási célú 
pályázatot pedig a beruházások között javasoljuk betervezni. Ugyanakkor a támogatási 
szerzıdés megkötését követıen és a lebonyolítás ismeretében elıirányzat-módosítás 
válhat szükségessé (pl. hivatalnak pénzeszköz átadás).  
 
Popovics György: 
Mi a helyzet, ha nem lesz elég a tanács pénze a kerékpárút megépítéséhez, illetve 
valamilyen pótmunka jelentkezik? 
 
L. Simon László: 
Ez a helyzet nem fordulhat elı, mivel a tervezésnél és a kivitelezésnél is nagymértékő 
fegyelem és szigor alapján történik minden. 
 
Tóth Erika: 
Van-e mód egy esetleges hitelfelvételre? 
 
L. Simon László: 
Nincs rá mód, de nincs is rá szükség.  
 
Popovics György: 
Kié lesz a megvalósulás után a kerékpárút tulajdonjoga? 
 
L. Simon László: 
Az a szándékunk, hogy azonnal átadjuk a munkák elkészülte után az érintett 
önkormányzatoknak, és ezzel a fenntartás is ıket fogja terhelni, nem pedig a tanácsot.  
 
Egyúttal tájékoztatta a tagokat, hogy ezt a pályázatot minta projektként kezelik, azaz sikeres 
megvalósítás esetén további pénzeket is tudunk szerezni, ahogy azt korábbi 
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tájékoztatójában is elmondta. Ennek során megvalósulhat a Nadap – Váli-völgy – Bicske – 
Vértes közti kerékpárút kapcsolat.  
 
Javasolta külön hangsúlyozni, hogy sem jogi eszköz, sem szándék nincs a pénzügyi 
keretek túllépésére. Ennek figyelembevételével kéri a szavazást is.  
 
Rövid összefoglaló, valamint az elhangzottak ismeretében javasolta az elıterjesztés 
elfogadását, amit a tagok egyhangúlag, 5-0-0 arányban elfogadtak. 
 

Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
3/2013. (III.7.) számú határozata 

 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térség i Fejlesztési Tanács 

2013. évi költségvetésér ıl 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács ülése az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 26. §-a alapján a Velencei-tó és Térsége, 
Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2013. évi költségvetését 439.145 ezer forintos 
bevételi-kiadási fıösszeggel, az 1. sz. mellékletben rögzített részletezéssel fogadja el. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2013. évi 
költségvetési bevételeinek és költségvetési kiadásainak egyenlege - tekintettel a tárgyévi 
költségvetési bevételek és kiadások különbözetébıl adódó költségvetési hiány elızı évi 
pénzmaradvány igénybevételével történı finanszírozására - 0 Ft. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács éves 
létszámkerete: 0 fı 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2013. évi 
költségvetésének elıirányzat felhasználási ütemtervét a 2.sz. melléklet tartalmazza. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács európai uniós 
forrásból finanszírozott támogatással megvalósuló KDOP-2.1.1/B-12-2012-0072 számú 
projektjének részletezését a 3. sz. melléklet tartalmazza. 
 
 A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanácsnak többéves 
pénzügyi kihatással járó döntése nincs, közvetett támogatás nyújtását a tanács nem tervezi. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács kötelezı feladatai 
ellátásának költségvetési forrásait és kiadásait a 4. sz. melléklet, az önként vállalt feladatai 
ellátásának költségvetési forrásait és kiadásait az 5. sz. melléklet részletezi. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács állami 
(államigazgatási) feladatok ellátását nem tervezi. 
 
Ezen határozat rendelkezéseit 2013. január 1. napjától kell alkalmazni. 
 
Határid ı: folyamatos 
 
Felelıs:  L. Simon László 
              a tanács elnöke 
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4.) Javaslat a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
közbeszerzési szabályzatának jóváhagyására 
 
dr. Molnár Krisztián: 
A szabályzat a közbeszerzési törvényhez igazítva készült el, fıszabályként külsı bonyolító 
jár el. A feladatot és hatásköröket, valamint a felelısségi szabályokat tartalmazza a 
szabályzat. A három tagú bíráló bizottságot az elnök jelöli ki, a döntéshozó a bíráló 
bizottság javaslata alapján az elnök.  
 
Törı Gábor: 
Kéri a javaslat 5.2.4. pontjának megváltoztatását, miszerint a három fıs bíráló bizottság 
kijelölését ne az elnök, hanem a tanács végezze.  
 
Takács Károly: 
A gyorsabb kezelhetıség miatt javasolja, hogy az elnök jelöljön. 
 
L. Simon László: 
Praktikus szempontból javasolja, hogy az elnöknél legyen a kijelölés lehetısége, errıl úgyis 
tájékoztatja a tanácsot.  
A mostani közbeszerzésnél a munkaszervezet vezetıje, azaz a fıjegyzı javaslata alapján 
kíván jelölni.  
 
Popovics György: 
Maradjon az eredeti szerinti javaslat azzal, hogy a bíráló bizottság kijelölésénél a személyi 
összetétel meghatározásánál az elnök egyidejőleg tájékoztatja a tanácsot.  
 
L. Simon László: 
Elfogadja Popovics György javaslatát, eszerint maradna az elnöknél a javaslattétel, 
egyidejőleg a tanács többi tagját tájékoztatja a bíráló bizottság személyi összetételérıl.  
 
Ez alapján kéri az elıterjesztés elfogadását, amit a tagok a fenti módosítással egyhangúlag, 
5-0-0 arányban elfogadtak. 
 

Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
4/2013. (III.7.) számú határozata 

 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térség i Fejlesztési Tanács 

közbeszerzési szabályzatának jóváhagyásáról 
 

A Tanács megtárgyalta a „Javaslat a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi 
Fejlesztési Tanács közbeszerzési szabályzatának jóváhagyására” c. elıterjesztést és az 
alábbi határozatot hozza: 
 
A Tanács a – jelen határozat mellékletét képezı - Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, 
Vértes Térségi Fejlesztési Tanács közbeszerzési szabályzatát az abban foglalt tartalommal 
jóváhagyja. 
 
Határid ı: folyamatos 
 
Felelıs:  L. Simon László 
              a tanács elnöke 
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5.) Javaslat a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
közbeszerzési tervének jóváhagyására 
 
dr. Molnár Krisztián: 
A közbeszerzési tervben a kerékpárút kapcsán három közbeszerzési eljárással terveztünk: 
- kiviteli tervek elkészítése 
- építési beruházás 
- projekt kapcsán nyilvánosság biztosítása, illetve marketing tevékenység ellátása. 

 
L. Simon László: 
Rövid összefoglaló ismeretében, kérdés, hozzászólás nem lévén, javasolta az elıterjesztés 
elfogadását, amit a tagok egyhangúlag, 5-0-0 arányban elfogadtak. 
 

Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
5/2013. (III.7.) számú határozata 

 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térség i Fejlesztési Tanács 

közbeszerzési tervének jóváhagyásáról 
 

A Tanács megtárgyalta a „Javaslat a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi 
Fejlesztési Tanács 2013. évi összesített közbeszerzési tervének jóváhagyására” c. 
elıterjesztést, és az alábbi határozatot hozta. 
 
A Tanács a - jelen határozat mellékletét képezı - Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes 
Térségi Fejlesztési Tanács 2013. évi összesített közbeszerzési tervét jóváhagyja. 
 
Határid ı: folyamatos 
 
Felelıs:  L. Simon László 
              a tanács elnöke 
 
 
L. Simon László: 
Az egyéb napirendi pontok sorában tájékoztatja a tagokat, hogy a VVSI-ben jelentıs 
felújítási munkák kezdıdnek pályázati pénzek felhasználásával. Ennek eredményeként a 
VVVTFT is egy szép, elegáns irodát kap majd a székházban.  
 
A korábbi, Szabó Gábor vezetése mellett mőködı szervezet iratanyagának átadása kb. fél 
év alatt lezajlott. A korábbi szervezet irat- és pénzkezelésével kapcsolatban vélhetıleg 
szabálytalanságok történtek. A VVVTFT munkaszervezete vezetıjének munkájaként a 
kintlévı eszközöket és pénzt sikerült visszaszerezni. Az eszközök tárolása a Fejér Megyei 
Önkormányzatnál történik, egyúttal meg kell vizsgálni, hogy az új VVSI-s iroda megnyitása 
esetén ezen eszközök, berendezési tárgyak ismét felhasználhatók-e. 
A fentiekben említett pénz a tanács számlájára került.  
 
Törı Gábor: 
A jogelıd szervezetnél tapasztalt eszköz- és pénzkezelési hiányok megvizsgálására a 
tanács tisztségviselıi (elnök, munkaszervezet vezetı) tegyenek bejelentést a rendırségnél. 
A rendırség döntse el, hogy szükséges-e további vizsgálat. Álláspontja szerint, ha a pénz- 
és eszköz vonatkozásában hiány merül fel, azt a tanács köteles jelezni a hivatalos szervek 
felé.  
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L. Simon László: 
Tájékoztatást ad arról, hogy várhatóan a közeljövıben elkészül a Velencei-tó – Váli-völgy – 
Vértes térségének fejlesztési stratégiája. Annak elkészülte után azt a tagok rendelkezésére 
bocsátja.  
 
Kerékpárút vonatkozásában további 1-1,2 milliárd forint megszerzésére lát reális esélyt, 
amennyiben az elsı ütem rendben megvalósul.  
 
Popovics György: 
Köszöni a lehetıséget, hogy a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat helyt adhatott 
az ülésnek.  
 
Takács Károly: 
Javasolja, hogy a következı ülés Oroszlányban legyen. Amennyiben ezt a tagok elfogadják, 
akkor Oroszlány mellett, Majkpusztán bemutatná az eddigi fejlesztéseket és felújítási 
munkákat.  
 
L. Simon László: 
Megköszöni a felajánlást, egyúttal kiemeli, hogy a majki felújítások és fejlesztések 
befejezése után Majkpuszta Európa egyik legfontosabb egyházi mőemléke lesz.  
 
A tagokkal egyeztetve megállapítja, hogy a következı ülés április 26-án, pénteken 8 órakor 
Oroszlányban, majd azt követıen 10 órakor Majkpusztán kerül megtartásra. Megkéri 
Takács Károlyt, hogy a munkaszervezet vezetıjével szervezze meg az eseményt. Egyúttal 
felkéri a munkaszervezet vezetıjét, hogy az állandó meghívottakon kívül Bodrogai Lászlót 
is hívják meg.  
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén megköszönte a jelenlévıknek a részvételt és az 
aktív közremőködést, egyúttal az ülést bezárta. 
 
 
 
Székesfehérvár, 2013. március 7. 
 
 
 
          L. Simon László: 
           elnök 
 
 
 
Jegyzıkönyvvezetı: 
 
          dr. Molnár Krisztián 
 
 

 


